
N-VA Zwevegem mocht meer dan 100 leden en sympathisanten 
verwelkomen op het jaarlijkse ledenfeest op zondag 9 oktober. 
Gastspreekster was niemand minder dan Els van Doesburg.

Beste inwoner

De gezelligste en warmste periode van het jaar… Het moment ook om goede voornemens te maken. Misschien wilt 
u zich wel inzetten voor een beter Zwevegem? Wel, aarzel dan niet langer, en contacteer ons! N-VA Zwevegem, dat 
is een hechte, gedreven groep, vol ideeën voor een beter Zwevegem. En daar hoort u bij. 

Tot binnenkort, 
Jorgen Deman,  Voorzitter N-VA Zwevegem

Van links naar rechts: 
Filip Dhont, Els Van Doesburg, Marc Vervaeke, Parlementslid Yngvild Ingels, Tom Roose, Kaatje Deforche, Tom Verkest, 
Frédéric Hénonin, Christiane Deprez, Johan Rollez, Sofi e Vermeulen, Jorgen Deman, Karel Maertens, Arthur Buckens, Eddy 
Galle, Kaat Defoirdt, Isabelle Corbet, Wim Monteyne. Ontbreken op de foto: Eddy Defoor, Frieda Cremers, Gilles Vanoutrive

Wij wensen u 
warme feestdagen 
en een prachtige 
start van 2023! 

N-VA Zwevegem wenst u 
een voorspoedig 2023!NIEUW-VLAAMSE ALLIANTIE
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Zuhal Demir maakt ruim 
1,12 miljoen euro vrij voor 
rioleringen in Zwevegem
Vlaams minister van Omgeving Zuhal Demir maakt ruim 19 
miljoen euro vrij om 34 West-Vlaamse rioleringsprojecten 
versneld uit te voeren. Een van de geselecteerde projecten situ-
eert zich in Zwevegem. “Onze minister voorziet hiervoor een 
subsidiebedrag van 1,121 miljoen euro. Het is de bedoeling 
dat dit rioleringsproject zo snel mogelijk van start gaat om zo 
de waterkwaliteit in onze gemeente te verbeteren”, reageert 
N-VA-fractieleider Wim Monteyne tevreden. 

Dankzij minister Zuhal Demir ontvangt het gemeentebestuur 
van Zwevegem een subsidie van 1,121 miljoen euro voor de 
afkoppeling van grote verharde oppervlaktes in de Blokkestraat. 
De totale kosten voor het project worden geraamd op 2,663 
miljoen euro. De minister wil nu dat het goedgekeurde project 
op korte termijn van ontwerp naar uitvoering gaat. “De schop 
moet dus zo snel mogelijk in de grond. Rioleringen zijn duur en 
in verhouding met de kostprijs bereik je weinig mensen. Maar 
als bestuur ben je het aan je bewoners en leefmilieu verplicht om 
daarin sterk te investeren”, aldus Wim Monteyne. 

Rioleringsgraad in Vlaanderen bedraagt 88 procent
“Ongeveer 400.000 woningen zijn op dit moment niet aange-
sloten op het rioleringsstelsel. Daardoor komt hun afvalwater 
ongezuiverd in onze waterlopen terecht, met alle gevolgen van 
dien voor onze omgeving en de hygiëne”, stelt minister Demir. 
Vlaanderen probeert al jaren de rioleringsgraad op te krik-
ken om zo te komen tot een betere waterkwaliteit. Momenteel 
bedraagt de rioleringsgraad in Vlaanderen 88 procent. Dat moet 
beter, vindt ook minister van Omgeving Zuhal Demir. 

Verderzetting van lokaal pact
Begin 2021 maakte Demir daarom een eenmalig extra budget 
van 100 miljoen euro vrij om lokale rioleringsprojecten versneld 
uit te voeren. De minister legde via een verderzetting van het 
lokaal pact vanaf 2022 ook 700 miljoen euro opzij om lokale 
investeringsinspanningen voor een periode van vijf jaar deels 
over te nemen. 34 West-Vlaamse rioleringsprojecten kregen al 
groen licht om versneld te worden uitgevoerd met die middelen. 
Vlaanderen draagt 75 procent van de rioleringskost voor die 
projecten, goed voor omgerekend 19,15 miljoen euro.

Wim Monteyne
Zuhal Demir

Jong N-VA lanceert eigen bier
Op de Guldensporenviering lanceerde Jong N-VA 1302 haar eigen 
bier: De Liebaard. Tijdens de viering werd het allereerste pakketje 
overhandigd aan Jan Jambon.

De Liebaard is lokaal gebrouwen en blijft zo trouw aan de Vlaamse 
roots. De slagzin ‘Het spoor bijster’ verwijst ludiek naar de 
Guldensporenslag en de gulden sporen. De naam Liebaard stamt 
uit de heraldiek en betekent ‘leeuw’, een verwijzing naar de 
Vlaamse Leeuw, het symbool van het graafschap Vlaanderen.

Bestellen kan via tiny.cc/liebaardbier

zwevegem@n-va.be
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N-VA Zwevegem vraagt duidelijkheid voor jeugdverenigingen
Steeds vaker krijgen jeugdverenigingen in Zwevegem te maken met klachten van buren over hun werking of de daarbij horende 
evenementen. “Zo kwam KSA ‘t Vlinderke op de gemeenteraadszitting van 23 mei 2022 reeds met een oproep aan het gemeen-
tebestuur om duidelijke afspraken te creëren en tegelijk de mogelijkheid van jeugdbewegingen om evenementen te organiseren 
niet te beperken”, aldus bestuurslid Arthur Buckens.  

Sinds de invoering van geluidsnormen voor evenementen 
hebben ook jeugdverenigingen vergunningen nodig voor hun 
eetfestijnen, optredens en kerstmarkten. Helaas blijken deze 
vergunningen voor hen niet steeds een garantie op onbezorgd 
feesten. Zelfs de vele maatregelen die jeugdverenigingen pre-
ventief nemen, zoals het op voorhand verwittigen van buren, 
het aanduiden van een contactpersoon en het gebruik van 
decibelmeters, brengen in sommige gevallen geen zoden aan de 
dijk. “Vorig werkjaar nog zorgden bepaalde klachten voor de 
weigering van vergunningen voor activiteiten van Zwevegemse 
jeugdbewegingen. De klachten van enkelingen zorgen op die 
manier soms voor een verstoring van de werking van een hele 
jeugdbeweging.”  

De Lawaaier
“N-VA Zwevegem vraagt het gemeentebestuur om de reeds be-
staande afspraken te versterken en deze op een duidelijke manier 
te communiceren via zijn kanalen. We kijken hiervoor naar de 
aanpak van de gemeente Deerlijk, waar sinds 2017 een duidelijke 
brochure (“De Lawaaier”) bestaat met alle engagementen en af-
spraken die met de jeugdverenigingen worden gemaakt. Duide-
lijk gecommuniceerde afspraken moeten het gemeentebestuur 
in staat stellen een grens te trekken tussen overlast en onver-
draagzaamheid. Op die manier kunnen we jeugdverenigingen 

opnieuw meer zekerheid geven en kunnen klachten van buren 
tegelijk transparant getoetst worden. “Een gemeentebestuur 
moet het organiseren van evenementen in de eerste plaats stimu-
leren, in plaats van bestraffen. Sancties zoals het limiteren van 
het aantal evenementen per jeugdlokaal 
zien we in de toekomst dan ook liever 
niet terug”, besluit Arthur Buckens.

Arthur Buckens

Bestuurslid in de kijker: 
FILIP D’HONT
Naam: Filip D’hont
Leeftijd: 61 jaar
Burgerlijke staat: Gehuwd
Voormalig beroep: Militair
Hobby: Samen met mijn echtgenote ga ik graag dansen bij Dance4friends, waar ik 
tevens met enkele goeie vrienden deel uitmaak van het bestuur.

Waarom ben je actief in N-VA Zwevegem? 
Het teamwork van dit bestuur dat keer op keer probeert een beter Zwevegem 
te maken, verbaast mij elke keer opnieuw. 

Favoriete plaats in Zwevegem?
Zelf ga ik al graag eens naar de markt op dinsdag, om daarna een koffietje te 
gaan drinken bij Tony in het Funcafé. 

Wat meteen veranderen in Zwevegem?
De verkeersveiligheid in Zwevegem en de deelgemeentes blijft een hekel punt. 
Ook onze jeugdbewegingen verdienen beter.

In de 
kijker

www.n-va.be/zwevegem
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Ondertussen voert Vlaanderen wél beleid

De energieprijzen gaan door het dak.

De bevoorradingszekerheid is in gevaar.

Overal in Europa kiest men voor kernenergie.

Maar niet in België. De paars-groene regering

heeft zelfs nog geen akkoord over de verlenging

van de twee jongste kerncentrales.

De Vlaming die werkt, spaart of onderneemt 

ziet zijn koopkracht alsmaar dalen. Maar wie 

niet wil werken, kan in dit land eindeloos een

uitkering blijven trekken. De paars-groene regering 

verhoogde de uitkeringen gigantisch in plaats 

van werk te maken van een échte arbeidsdeal.

Het aantal asielzoekers stijgt door het lakse open- 
grenzenbeleid van paars-groen. Aan de asielpoorten 

is het chaos troef. Honderden asielzoekers slapen 

op straat. De federale regering wordt keer op keer 

veroordeeld tot het betalen van dwangsommen. 

Maar ze blijft er koppig voor kiezen om niets te doen.   

Ook de broodnodige pensioenhervorming is

blijven steken op een non-akkoord.

jarenlang nauwelijks heeft gewerkt, wordt 

daarvoor beloond. Alweer een akkoord op
maat van de PS.

Wie 

De energieprijzen gaan door het dak.

De bevoorradingszekerheid is in gevaa

Overal in Europa kiest men voor kernenergie.

Maar niet in België.

De Vlaming die werkt

ziet zijn koopkracht alsmaar dalen.

niet wil werken

uitkering blijven trekken

Ook de broodnodige pensioenhe

blijven steken op een non-akkoord

jarenlang 

daarvoor beloond. 
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Het aantal asielzoekers stijgt door het lakse open- 
grenzenbeleid van paars-groen.
is het chaos troef. Honderden asielzoekers slapen 

op straat. De federale regering wordt keer op keer 

Op Belgisch niveau staat alles stil

Moeilijke tijden vragen om moeilijke beslissingen. De N-VA gaat in de Vlaamse Regering
wél de uitdagingen aan. Ook als er moeilijke knopen doorgehakt moeten worden.

Zuhal Demir ijvert daadkrachtig voor haalbare

én betaalbare maatregelen. Ze investeert meer

dan een miljard euro in renovatiepremies en 

goedkope leningen om woningen energiezuiniger

te maken. En ze haalt overbodige kosten uit onze

energiefactuur.

Vlaams minister-president Jan Jambon is

de drijvende kracht die knopen doorhakt in 

complexe dossiers, met een vaste blik op de

toekomst. Een toekomst waarin Vlaanderen

een wereldspeler wordt in innovatie en

ontwikkeling.

Matthias Diependaele waakt onverstoorbaar

over onze centen. Vlaanderen zet als enige regio 

koers naar een begrotingsevenwicht. Matthias

zorgde er ook voor dat mensen met buitenlandse

eigendommen geen recht meer hebben op een

sociale woning.

Om het Vlaamse onderwijs op wereldniveau te

houden, stuurt Ben Weyts bij waar nodig. Met 

aangepaste eindtermen, een taalscreening van 

kleuters en investeringen in infrastructuur en 

digitalisering. Ben geeft de leerkracht de plaats

die hij of zij verdient: vooraan in de klas.


